

## VERSLAG RAAD VAN BESTUUR 11 SEPTEMBER 2018

Maandag 11 september 2018, 20h00, Elewijt Center, Tervuursesteenweg 564, Elewijt

Bestuurders: B. Danhieux, C. Claes, E. Dirkx, P. Heylen T. Mogal, F. Soetaert, J. Stryckers, M. Vander Mierde  
Gecoöpteerd: G. Tsakitzidis  
Ambtshalve: A. De Bauwer (AP), Tina M. (AM)  
Verontschuldigd: F. Mulleners (Chef-SR)

### VERSLAG

#### 1 Opening door de Voorzitter

Bart opent de vergadering.

#### 2 Verslag Vorige Vergadering

Het verslag van de Raad van Bestuur van 13 augustus 2018 wordt goedgekeurd en mag gepubliceerd worden.

#### 3 Secretariaat

##### 3.1 Office Manager

Na het afhaken van de tweede kandidaat blijft de meerderheid van de Raad van Bestuur achter het concept van de duobaan staan.

De Raad van Bestuur verwelkomt Tina als nieuwe medewerker van de VHV. Tina stelt zich voor en geeft een kort overzicht van haar activiteiten van haar eerste week. Ze heeft veel steun ontvangen van Gerrit, zeker gezien Tessa afwezig is.

Na overleg wordt besloten om de functietitel van te wijzigen in Algemeen Manager. Zowel Tina als de tweede persoon in deze duo-functie zullen de zelfde titel dragen.

##### 3.2 Personeel

Zowel het organigram als de website dienen dringend aangepast te worden aan de huidige situatie.

Tina zal een voorstel van Intern Reglement uitwerken.

Er moet uitgezocht worden wat het huidige Arbeidsreglement inhoud. Indien niet meer voldoende dient dit aangepast te worden. Dit is meer dan dringend.

Er dienen afspraken gemaakt te worden over de rolverdeling binnen het secretariaat en de volmachten dienen vastgelegd te worden.

Tina werkt een voorstel uit voor een nieuw abonnement voor de GSM's. Er zal indien mogelijk geopteerd worden voor één bundel voor alle toestellen.

### 3.3 Zetel

Er zijn meer en meer problemen met de huidige telefoons. Tina zal een voorstel uitwerken voor een nieuwe telefooncentrale, indien mogelijk VOIP.

De pomp van de wasmachine is stuk. Aangezien aan reparatie een aardig kostenplaatje hangt wordt beslist om een nieuwe machine aan te schaffen. Er zal ook gelet worden op een voldoende grote capaciteit.

### 3.4 Brochures

SBB heeft een eerste set van brochures voorgesteld. Na aanpassing voor de VHV kunnen deze gepubliceerd worden. Dit maakt deel uit van de informatieplicht van de vzw. Opgelet, wij zullen enkel informeren, niet adviseren.

### 3.5 Regio's

De nog openstaande bedragen betreffende 2017 zullen uitbetaald worden. Er zal ook al een voorschot voor 2018 uitbetaald worden.

## 4 Nieuwe Data Base

Christof geeft een korte presentatie van de huidige stand van zaken. Deze zal bestaan uit 3 modules

- Leden
- Competities
- Financiën (deze zal pas later uitgewerkt worden)

De volgende stappen worden vastgelegd:

- Uitbreiden van het testteam: Philippe Denis
- Uitbreiden van de testen: alle mogelijke profielen dienen afzonderlijk getest te worden.
- Opvolgen van minimaal 2 verschillende competities, parallel aan het huidige systeem.
- Uittekenen migratietraject: welke data kan wanneer overgedragen worden, koppelingen met andere systemen (o.a. website), , informeren alle externe stakeholders van op til zijnde aanpassingen (o.a. links naar kalenders)

Er wordt benadrukt dat, gezien het om een nieuwe informatica-oplossing gaat, deze zeker in regel dient te zijn met de richtlijnen van de AVG (GDPR).

## 5 Kandidatuur Thomas Vuylsteke

De kandidatuur van Thomas Vuylsteke wordt besproken. De Raad van Bestuur aanvaardt Thomas als lid van het Sportcomité en zal Thomas voorstellen als kandidaat voor het Paritair Sportcomité.

## 6 Scheidsrechters

### 6.1 Financiële perikelen

Eén persoon weigert tot nu toe om de vrijwilligersovereenkomst te ondertekenen. De Raad van Bestuur blijft bij zijn standpunt dat vergoedingen enkel kunnen uitbetaald worden als ook administratief alles in orde is. Het alternatief is dat deze onkosten zonder meer worden betaald maar dan zal steeds een fiscale fiche opgemaakt worden, ongeacht het bedrag.

### 6.2 Chef-Scheidsrechter

Het Scheidsrechterscomité draagt Philip Hendrickx voor als nieuwe Chef-Scheidsrechter. De Raad van Bestuur aanvaardt de kandidatuur en stelt Philip aan als Chef-Scheidsrechter.

### 6.3 Roosters

Blijkbaar zijn nog niet alle roosters opgeladen. Daardoor kunnen de kalenders van bepaalde jeugdreeksen in Regio Oost-West niet aangemaakt worden. Dit dient in de toekomst veel sneller opgelost te worden.

### 6.4 Aanduidingen

Er blijven problemen opduiken met de aanduidingen via de oude database. Er is een gesprek gepland in oktober tussen de Cel Competitie en Philippe Denis.

### 6.5 Jeugscheidsrechters

Roeselare wenst een opleiding voor Jeugscheidsrechters te organiseren, maar heeft hier voor de toestemming nodig van de VHV. Tina zal Philip H. vragen om dit op te nemen.

## 7 Licenties

### 7.1 Flippingbook

De licentie voor van Flippingbook komt te vervallen. Deze zal verlengd worden.

### 7.2 VHV-emailadressen

Momenteel zijn er 13 @handbal.be-emailadressen beschikbaar. Tina zal uitzoeken welke nog gebruikt worden en welke gerecupereerd kunnen worden. Indien nodig zal gekeken worden om dit aantal uit te breiden.

## 8 Factuur Jemeppe

Er werd een factuur ontvangen naar aanleiding van de wedstrijd KV Sasja - Jeunesse Jemeppe, waarbij de thuisploeg niet aanwezig was.

Onderzoek heeft aangetoond dat de fout in de communicatie bij het secretariaat van de VHV lag.  
Daarom wordt besloten dat de VHV het bedrag ten laste zal nemen.

## 9 Lotto

9.1 De oorspronkelijke overeenkomst met Lotto was voor de ondersteuning van de breedtesport. De voordelen waren bedoeld voor de selectiewerking, en werden verdeeld tussen de VHV en LFH. Maar de exposure werd gevraagd aan de ploegen in BENE-liga en Nationale.

In het nieuwe voorstel is er een shift gebeurd naar de nationale selecties. Wie de beslissing heeft genomen en op basis van welke argumenten is niet duidelijk. Dit kan echter een invloed hebben op de financiën van de VHV.

Er werd een onderhoud vastgelegd met de KBHB en de Nationale Loterij in de tweede week van oktober.

9.2 De verantwoording van de uitgaven voor de subsidies 2017 dienen te gebeuren voor het einde van 2019. Voor het dossier 2018 is het nog wachten op de beslissing.

## 10 Reglementen

10.1 Naar aanleiding van verschillende discussies en vragen zal er een grondige doorlichting gebeuren van de VHV-reglementen. Erwin zal hiervoor een werkgroep oprichten.

10.2 De wijzigingen in de Franstalige reglementen van de KBHB werden vertaald door Tim, gepubliceerd en opgenomen in Nederlandstalige versie.

10.3 In de toekomst zal Tina, samen met Tim, instaan voor de vertaling en publicatie van de verslagen van het PUC.

## 11 Vrijwilligers

11.1 De bestaande reglementering voor vrijwilligers werd, anders dan oorspronkelijk was aangekondigd, niet aangepast noch vervangen. Het nieuwe decreet van verenigingswerk beschrijft het statuut tussen betaalde arbeid en vrijwilligerswerk. Aangezien verenigingswerk niet cumuleerbaar is met vrijwilligerswerk, kan dit voor de bestaande overeenkomsten pas in voege treden vanaf 1 januari 2019.

11.2 Naar de toekomst toe zal de piste onderzocht worden om de scheidsrechters rechtstreeks door de federatie te laten betalen. Die kan dan ook, voor zover nodig, instaan voor de fiscale administratie, waardoor dit niet ten laste zou vallen van de clubs. In de facturatie aan de clubs zullen dan wel voorschotten en een afrekening worden opgenomen.

11.3 Dynamo Project start met een aantal bijscholingen rond het nieuwe statuut. Erwin zal Tina de data en locaties bezorgen.

## 12 Varia

12.1 Er is nog geen duidelijkheid of het aanbieden van G-sport een basisopdracht is van de VHV. Daarnaast is er ook nog geen zicht op met welke organisaties hiervoor kan samengewerkt worden, en wat de wederzijdse verplichtingen dan zijn.  
Tina zal dit dossier verder behandelen.

12.2 Het clubbezoek aan Beringen is voorzien op 15 oktober.

12.3 Het voorstel aangaande het gebruik van de domeinnamen handbal.be en handball.be, en het ontbreken van een website KBHB wordt besproken en goedgekeurd.  
Dit voorstel zal nu voorgelegd worden aan de KBHB.

12.4 In de voortuin van het pand waar het secretariaat van de VHV gevestigd is zijn ongevraagd verkiezingsborden verschenen.  
Er zal contact opgenomen worden met de huisbaas om deze terug te verwijderen.

12.5 De Belgische BENE-liga ploegen hebben hun waarborg nog niet terug gekregen. Het is hiervoor wachten op het doorstorten van de afrekening van de Nederlandse ploegen.

12.6 Piet Moons heeft aan Alex gevraagd om penningmeester te worden van de KBHB.

Bart vraagt om in de toekomst de duurtijd van de vergaderingen te beperken. Dit kan door de punten beter voor te bereiden, niet te veel af te wijken, maar vooral ook om geen operationele zaken te bespreken.  
Bart sluit de vergadering.

**Volgende vergadering maandag 1 oktober 2018 om 20u.**

Verslag opgemaakt door E. Dirckx